
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 5. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 439

Mener ministeren ikke det er oplagt at følge EU's eksempel og bruge provenuet fra salg

af CO2-kvoter til at understøtte den grønne omstilling af f.eks. transport og landbrug? Set

i lyset af, at vi har travlt med at mobilisere midler til at understøtte en hurtig grøn omstil-

ling og regeringen kun har afsat 250 mio. kr. årligt de kommende år, mener ministeren så

ikke vi kan bruge pengene fra kvotesalg på omstilling af særligt ikke-kvotesektoren, uden

dog at gøre os afhængig af kvotesalg som indtægtskilde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus Nordqvist

(ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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